
Bestyrelsens beretning 2024

● Økonomi

○ Stor fokus på økonomi og udgifter iår pga. dårligt resultat sidste år. Vores

revisor, Heidi Svane vil gå i detaljer med regnskabet i det næste punkt.

○ Fjernvarme, fjernet gamle cirkulationspumper (de brugte en tredjedel af

strømforbrug på skolen)

● Ny bus

○ Den gamle bus var tæt på at blive veteranbus (30 år) og var hverken

miljømæssigt eller økonomisk i orden.

○ Bestyrelses Kristian solgte den gamle for ca. 19.000,-

○ Vi mangler nogle reklamesponsorer til bussen, så hvis I kender nogen? Vi har

et par muligheder, men forslag er velkomne.

● Skolen har fået nyt navn, en stor opgave, og del af en større re-branding af skolen

som bestyrelsens PR-udvalg løber med pt. Der er plads til flere på skolens

PR-udvalg, da der er mange opgaver.

● Her fra April iår, har Kristian, Tim og Maren stået for selv at planlægge og afvikle

arbejdsdagene. De sidste to dage har planlægningen været i top, så tak for det. Og

tak til alle forældrene som kommer og giver en skalle, det er meget værdsat.

● Personaleændringer

○ Vi har fastansat Stephanie

○ Fastansat Anni som skoleleder

○ Alan som souschef fra næste år, hjælper med økonomien på kontoret

● Afgående bestyrelsesmedlemmer (Taya, Hans Jørgen, Mathilde, Kasper, Søren)

● Vi har afholdt to fællesmøder med medarbejderne, med drøftelser om synliggørelse

af skolens værdier, hvad bruger vi friheden til på skolen?

○ To gode eftermiddage med debatter og etablering af fælles fodslag. Fra

bestyrelsen side, vil jeg sige at vi får rigtig meget ud af de dage og er glade

for at møde lærerne under mere uformelle forhold



● Skolen har en meget aktiv venneforening som vi er utrolig glade for. De har bl.a.

sørget for:

○ Ny bålhytte og shelters ved SFO legepladsen, er i gang med at blive bygget

○ Stikbold i skolens gymnastiksal

○ Ny rutsjebane / legetårn

○ LEGO skolesæt sponsoreret af ChangeX. Der har været fast LEGO dag hver

uge siden nytår.

○ Udendørs skak og Twister lavet på "Byg og Hyg" dag

○ Cykelløb, Tour de Gjerrild d.31. Maj. Husk at sponsorere jeres barn!

○ Partnerskabsaftale med Ree Park som gør at børnene nu kan gøre brug af

Ree Park's skoletjeneste. Lillegruppen har for nylig været afsted.

● Til sidst vil vi gerne takke alle skolens ansatte for deres hårde arbejde og kæmpe

engagement som gør at vi kan blive ved med at lave verdens bedste skole. Vi kan i

bestyrelsen godt mærke det store engagement i har. Et godt eksempel er skolens

musical som i år var helt forrygende. Stort tak for det.

● Selv takker jeg nu af som formand og bestyrelsesmedlem siden 2012…

● (Efter Heidi Svane) Projekt Fremtidens skole v. Henrik


